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Érkezett: 2C13 MÁJ 31.
Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Urhoz :

„Az engedély nélküli csodaszerekről 5. . . .»
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel megkaptam „Az engedély nélküli csodaszerekről 3. . . .” című írásbeli kérdésemre
munkatársa, Doncsev András által adott választ . Azonban annak kapcán egy dolgot helyesbíteni
szeretnék . Mint ahogy az említett kérdésben is írtam több sajtóorgánumot is megkerestem az
ügyben, akik a szóban forgó termékeket népszerűsítették, nem tárhelyszolgáltatót vagy
keresőszolgáltatót, hanem sajtóorgánumot .
Amennyiben a korábbi levelemben leírtak, miszerint „Megkeresésemre több helyről az a válasz
érkezett, hogy megvizsgálták az ügyet, majd azt követően azonnal leállították és kitiltották a
kampányt . Azonban volt olyan reakció is, hogy a reklámozó arra a következtetésre jutott, hogy a
hirdetések nem terméket, nem táplálék-kiegészítőket, vagy egyéb gyógyhatású készítményeket ,
gyógyszereket, hanem egy szolgáltatást, a hirdető honlapját népszerűsítették, melynek tartalmáér t
pedig nem vállalhatnak felelősséget, majd folytatták a „csodaszer” reklámozását.” ,
sajtóorgánumokra vonatkoznak, kérdezem Miniszter Urat :

Mi a véleménye a fentebb leírtakról?
A leírtak ismeretében sem gondolja, hogy a központi szabályozást módosítani szükséges ?

Végül ismételten kérem, hogy a hatósági bejelentések eredményeiről legyen szíves mihamarab b
tájékoztatni .

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . május 14 .

r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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